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REFERAT FAU BØ UNGDOMSSKULE 25.5.2020 

Møtested:  Teams 

Møteleder: Live S. Vestgarden     Referent: Randi H. Prestbakken 

Deltakere Innkalt Tilstede 

8 a: Kristin Manheim X x 

8 b: Astrid Staurheim X x 

8 c: Randi Hegna Prestbakken                                               X x 

8 d: Nathalie Løvbrekke X x 

9 a: Gunn Tone Bekkhus X x 

9 b: Nils Gunnar Heggen  X x 

9 c: Marita Svalbjørg X x 

10 a: Anders Walle X x 

10 b: Live Semb Vestgarden X x 

10 c: Kristin Bøen X x 

Rektor. Gisle Espedalen X x 

   

 

MANDATET TIL FAU:  

FAU skal sikre at foreldrene har reell medvirkning, fremme foreldrenes felles interesser og 

medvirke til at elevene og foreldrene kan ta aktiv del i arbeidet med å skape et godt 

skolemiljø. 

 

Nr. Tema Ansv. oppfølging 

1.  Godkjenning av referat fra møtet 27.04.2020  

Referat godkjent 

 

             

2.  BUSK i koronatid – status, semesterslutt og skolestart til 
høsten.  
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Helsesykepleier /psykisk helse skal rundt i alle klassene. Noen 
få elever er engstelige. 

Stenge ned skolen er ny opplevelse. Gjennomført 
elevundersøkelser og skolen justert seg fortløpende. Skolen 
opplever gode tilbakemeldinger fra foresatte. FAU stiller seg 
bak dette. Informasjon fra skolen har kommet fortløpende og 
rett før vi foresatte har hatt behov for å spørre. Elever strevde 
med å stå opp, skolen innførte obligatorisk morgen møte kl. 
09.00. Elevene har hatt lite lekser – fokus på skolearbeid. En 
del innleveringer. Samkjøring mellom lærerne er justert 
underveis. Utfordringer med Teams – trykket på lærerne 
mindre etter hvert. Annen utfordring – bare noen få som 
snakker. To klasser som streva med system og finne frem- 
dette justert underveis. Tilrettelagt undervisning fungert 
ganske bra. Noen slitt med motivasjon, andre fått konsentrert 
seg bedre og prestert mer.  

BUSK valgte å åpne tirsdag i 12. mai - da tilrettelagt for å ha 
alle elevene på skolen samtidig. Innført «militært» system 
hvor poenget er at de ulike klassene ikke skal treffe på 
hverandre. Eks ulike innganger til kantina. Tre lærere/voksne 
knyttet til hver klasse. Lærerne syntes dette fungerer veldig 
bra. Noe kjedeligere friminutt, men en del bruk av fotball og 
enspretten. Elevene har ikke ytret ønske om bruk av mobil i 
skoletiden. Ekstra vakthold, elevene er forholdsvis flinke til å 
overholde smittevernreglene på skolen. Dersom det blir 
behov for smittesporing, må skolen vite hvilke gruppe den 
syke tilhører. Realitet er at elevene er sammen på tvers på 
skolevei og fritid.  

8. klassinger som startet med Spansk etter jul, syntes det er 
vanskelig. Lurt å gi det litt mer tid, før noen evt bytter. 
Undervisning i språkfag foregår fortsatt digitalt. Må finne 
andre løsninger for Praktisk/estetiske fag dersom 
smitteverntiltakene fortsetter til høsten. Skolen regner med 
smittevernregler også til høsten. Rektor lager to timeplaner.  

10.klasse avslutning er bestemt til 18.juni, skolen låner amfiet 
i Sommerland, kan ivareta smittevernregler der. Blir ikke mat, 
men den formelle delen ivaretas.  

En mor og politiker i Sauherad kommer med leserinnlegg i Bø 
Blad. Temaet hun tar opp, behandles i kommunestyremøtet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gisle hører med 
spansklærer 
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25.05, tilbakemeldingen etter møtet er at politikerne ikke vil 
ta tak i det. 

 

3. Natteravnordningen – skal/ skal ikke? 

Gisle tok kontakt med Terje Killi ang dette. Ikke fått 
tilbakemelding. FAU har sagt seg villig til dette, sagt ifra 2-3 
ganger og det har ikke skjedd noe. Ballen er hos Killi. Mye 
råning, biler og søppel utenfor BUSK i helgene. Flere fra 
10.klasse hadde fest i helga. Hvis vi fanger opp noe om 
tidspunkt for 10.klassefesten, gi beskjed til foreldre. FAU leder 
kommer med henstilling til foreldrene på 2004-kullet sin 
facebook side om å være obs og følge med. 

 

 

 

 

 

 

4. Forslag til ny opplæringslov er på høring frem til 1. juli. 

Diskusjon av utkast til høringssvar (vedlagt) 

Kommentarer til høringssvaret er at dette er fornuftig og bra. 
Vi tror ikke det er bra for foreldreengasjementet og elev 
medvirkningen om ikke dette er lovpålagt. Vi ønsker å 
publisere dette i Bø blad. Live mener dokumentet trenger mer 
trimming før det evt skal i Bø blad. Høringsutkastet legges 
som vedlegg til referatet og kan deles på facebook. FAU på 
barneskolen er interessert i å stille seg bak dette utkastet, og 
vi mener det er bedre med bredde enn flere skriv. Blir det 
leserinnlegg leser Live korrektur og sender dokumentet ut på 
mail til oss før det går i trykken. Vi snakker også om å ha med  
at BUSK mener samarbeidet fungerer. Med denne uttalelsen 
gjør vi dokumentet mer lokalt. 

 

 

 

Live 

 

 

Live 

5 Årshjul FAU, BUSK – oppdatert (ettersendes på mail) 

Måtte lage PDF-dokumentet i Word for å kunne gjøre 

endringer i dokumentet. Årshjulet gjelder for september – juni. 

Det ligner på det som ble satt opp i fjor på denne tida. 

Årshjulet er basert på erfaringene som er gjort de siste to 

årene. Vi ønsker å jobbe for at Ung Arena kommer på høstens 

foreldremøte for 8. klasse. For endringer i årshjulet se vedlegg. 

 

 

 

Gisle 

5. Eventuelt. 
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Neste 
møte 

Rektor sender ut forespørsel til 8. klasse foreldrene om FAU 
representanter. De blir invitert med i neste FAU møtet som er 
Torsdag 11. juni kl. 18.00 – 19.30 på BUSK. 

 

 

 


